

#### 西貢崇真天主教學校(中學部)

## Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

新界西貢普通道 電話: 2792-6712 傳真: 2791-0401 Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401



2019-2020 年度第 114 號通告

# 「教育局暑期閱讀計劃——『書出知識—贈閱圖書』試行計劃(2020) 及免費使用『e 悅讀學校計劃』」

### 敬啟者:

由於 2019 冠狀病毒病延長停課,學校運用不同學習模式,讓學生在家中持續學習。暑期將至,教育局現推出「書出知識一贈閱圖書」試行計劃(2020),向所有就讀公營學校(包括特殊學校)及直接資助計劃學校的中、小學生送贈圖書,讓學生透過獲贈的實體書,於暑假期間隨時隨地翻閱書本,享受翱翔書海的樂趣,並培養良好閱讀的習慣。派書詳情將稍後公佈,請留意學校最新的電子通告。

此外,為鼓勵學生進行廣泛閱讀,本校已申請由 2020 年 7 月 16 日至 12 月 31 日免費使用香港教育城的「e **悅讀學校計劃**」。這項計劃是為中、小學而設的校本電子書訂閱服務,讓參與學校師生於服務期內無限次閱讀 100 本書籍。請參照以下的登入資料:

香港教育城「e 悅讀學校計劃」網址: https://www.hkedcity.net/ereadscheme/zh-hant/

登入名稱: sts-(學生證號碼) 登入密碼: (學生證號碼)

如對以上計劃有任何查詢,請聯絡圖書館陳麗儀老師(電話:2792 6712)。

此致 各 位 家 長



甘陳富文校長 謹啓

二零二零年七月十四日



## 西貢崇真天主教學校(中學部)

Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

新界西貢普通道 電話:2792-6712 傳真:2791-0401 Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401



Ref: 2019-2020 No. 114

Date: 14th July, 2020

Dear Parents / Guardians,

### "Gift Book Pilot Scheme (2020)" & Free Use of "eRead Scheme"

### "Gift Book Pilot Scheme (2020)"

Due to the deferral of class resumption caused by COVID-19, schools adopted various learning modes to support students' learning at home. As the summer vacation is approaching, the EDB launches the "Gift Book Pilot Scheme (2020)" to offer free printed books to all primary and secondary students in the public sector (including special schools) and Direct Subsidy Scheme (DSS) schools, with an aim to encourage leisure reading anytime and anywhere during the summer holiday, and nurture students' good reading habits. Distribution of books will be announced later. Please pay attention to the school latest e-circulars.

#### Free Use of "eRead Scheme"

In addition, to support extensive reading, our school have participated in the free use of Hong Kong Education City's "eRead Scheme" from 16<sup>th</sup> July to 31<sup>st</sup> December 2020. "eRead Scheme" is a school-based e-book subscription service for primary and secondary schools. Teachers and students have unlimited access to 100 books during the service period. Please refer to the login information below:

Hong Kong Education City "eRead Scheme" website:

https://www.hkedcity.net/ereadscheme/zh-hant/

Login name: sts-(Student's Number) Login password: (Student's Number)

Should you have any enquiries, please contact the school Teacher Librarian, Ms. CHAN Lai-yee at 2792-6712.

西貢 崇真天主教學校 (中學部)

Yours faithfully

Principal

Mrs KUM CHAN Fu-man